
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia poslaneckého Výboru MČ č. 1 Staré Mesto, Hliny I-IV, konaného dňa 

20.06.2024 

Prítomní poslanci: 

PaedDr. Ľudmila Chodelková, Karol Čepec, Martin Pekný - MP 

 

Neprítomní a ospravedlnení: 

MUDr. Peter Durmis, 

Ing. Igor Choma 

Mgr. Zuzana Balogová, 

 

Program:  

1. Privítanie prítomných. 

2. Podnety občanov a diskusia 

3. Záver 

 

1. Privítanie 

Ľudmila Chodelková privítala prítomných. 

 

2. Podnety občanov a diskusia: 

 

1. Predmestská 
 

Pán Pokorný 

Predmestská od A vstup do sídliska treba vyspraviť chodníky, problém od roku 2021, išlo to ako 

podnet na pána primátora od občanov. Odpoveď bola, že sa to bude realizovať. Do dnešného dňa sa 

tak neudialo. 

Treba orezať stromy, kvôli svetlu v bytoch – Predmestská 42 

Poprosím o vyriešenie. 

2. A. Bernoláka 37 

Pani Rašková 

A. Bernoláka 37 – žiadajú ŽP o výrub stromov, Amazonka a bývalá herňa, je tam borovica, padá 

ihličie do výťahovej šachty. 

Menej parkovacích miest, lebo došlo k predaju pozemkov. 

Poprosím o vyriešenie. 

 

 

Vypracovala: Ľ. Chodelková 

 


